


Bogusław Dobkowski                                                   Słupsk: 20.08.2015r.

                                                   
                                                           Pan
                                                           Robert Biedroń
                                                           Prezydent 
                                                           Miasta Słupska.

                          Uzupełnienie do Interpelacji z dn. 17.08.br w sprawie 
oszczędności w oświacie.

            W kwestii IV Liceum przedstawiłem tylko pewną ideę w 
nawiązaniu do ostrego protestu Starostwa w sprawie dyslokacji szkoły 
ze względów oszczędnościowych.
Można IV Liceum pozostawić w obecnym składzie osobowym zarówno 
po stronie uczniów i nauczycieli, ale by funkcjonowała jako szkoła 
Starosty Słupskiego ze  wszystkimi skutkami, również finansowymi.
Wtedy w szkole nic nie ulegnie zmianie poza podmiotem prowadzącym.
Starosta będzie miał część dzieci z Miasta, a my w innych szkołach jego.
Pozostanie dla nas jednak problem pustego segmentu szkoły przy ulicy 
Zaborowskiej, gdzie można sukcesywnie rozbudowywać istniejące tam 
Liceum, natomiast jeśli Miasto będzie  się rozwijało zabudowując teren 
określony w mpzp  jako Zaborowskiej I i II to obiekt zapełni  się.
             Warto chyba zrobić bilans naszych szkół i przedszkoli i próbować 
porozumieć się ze Starosta i wójtami w kwestii dofinansowanie ponad  
standard finansowany w ramach subwencji oświatowej.
              Gdyby udało  się poszerzyć Słupsk o sołectwo Bierkowo, to 
zapewne obiekt szkolny przy ulicy Zaborowskiej dało by  się w pełni 
wykorzystać.

                                        Z poważaniem: …...........................................................
                                                                                                    ( Bogusław Dobkowski )
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